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Szöveges beszámoló 

A kari TDT legutóbbi ülésén Müller Viktor ajtóstul rontott a terembe a TDK egységesítés 

ötletével, és ezzel a hirtelenséggel megijesztette a többi vezetőt, ellenállást váltott ki. Azóta 

Horváth Ákossal többször beszéltem. Kezdeti lépésnek azt kellene megoldani valahogy, hogy 

akarjanak egymással kommunikálni és valamilyen szinten közösen szerveződni a műhelyek. 

Idén is egy napon volt a Biológus és a Kémia TDK, de csak mintegy véletlenül, és csak 

balkézről kommunikálták egymást. Előrelépés lenne, ha a TDK események kommunikációját 

sikerülne összehangolni, és akár kari szinten egységes TDK kommunikációt kezdeni. Most is 

kint vannak az épületekben a 2013-as OTDK plakátja. Jövőre készíthetnénk hasonlót a kari 

TDK konferenciák időrendjével és legfontosabb információival már az ősz elején stb. 

A Nyúzban megjelentethető tudományos cikkek hírének nagyon örültem még tavaly 

novemberben, azonban a történet inkább volt kudarc ebben az esetben. Jó, hogy van egy 

lapunk és hogy tudunk abban ilyen lehetőségeket, tudományos különszámot vagy blokkot 

biztosítani. Azt azonban elkeserítőnek tartom, hogy nem az okoz gondot, hogy hogyan 

választjuk ki, hogy mi kerül be, hanem az, hogy egyáltalán megtöltsük. Én ez előtt értetlenül 

állok, illetve kissé tehetetlennek érzem magam. Már a tavalyi különszám összeállításakor 

nem volt egyszerű változatos témákban szerzőket találni, de nagy munkával sikerült. Idén 

viszont annak ellenére magam írtam a cikkek háromnegyedét, hogy a szerzőket a SzaCs 

üléseken, a Tudományos Csoport levelezőlistáján és a Bolyai Kollégiumban is kerestem. 

Elszomorító. Ölbei Marcinak külön szeretném megköszönni, hogy vállalkozott a cikkírásra, 

szerintem nagyon érdekes témát választott. 

A rendszeres tudományos ösztöndíj pályázat kiírásában most nem történt komolyabb 

változás. Az elmúlt időszakok tapasztalatai azt mutatják, hogy a mostani rendszer alkalmas 



arra, hogy következetesen és az egyes eredmények egymáshoz képesti értékét reálisan 

megállapítva dolgozzunk. A bírálatban segédkező embereket már keresem. A cél az, hogy 

minden nagyobb szakterületről legyen valaki, aki legalább nagy vonalakban hozzá tud 

szagolni a témákhoz, amikben az igazolások beérkeznek. Ha bárki kedvet érez, szeretné látni, 

hogy hogyan zajlik a pályázatok bírálata, az keressen bátran. 

 

Az legutóbbi KGY óta is megválaszoltam a leveleim, megtartottam a fogadóóráim és 

továbbítottam a programok és ösztöndíj lehetőségek felhívásait az illetékeseknek. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolóm! 

 Szakács Dávid 
Budapest, 2013.02. 09. Tudományos biztos 
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